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Przewodniczący Rady Gminy
Marcin Kwiatek
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W imieniu oraz na wniosek mieszkańców ulicy Harcerskiej w Wilkowicach, zwracam
się do Pana Wójta z prośbą o podjęcie zdecydowanych działań w sprawie remontu
cząstkowego przedmiotowej drogi.

Stan nawierzchni ulega coraz większemu pogorszeniu, miejscami zaczyna się ona
sypać, występują na niej liczne dziury. Brak jakichkolwiek działań przed okresem zimowym
może spowodować jeszcze poważniejsze uszkodzenia, przez które droga będzie nadawała się
tylko do całkowitej naprawy, co z kolei będzie bardzo kosztowne dla Gminy. Zły stan
techniczny stanowi również niebezpieczeństwo dla ich użytkowników. W miejscach
najbardziej uszkodzonych mieszkańcy muszą redukować bieg, żeby nie uszkodzić
zawieszenia w samochodzie. W okresie zimowym może to doprowadzić do sytuacji, że nie
będą w stanie ruszyć dalej i będzie trzeba wzywać pomoc w wyciąganiu takiego samochodu.

Szczyt Magurki Wilkowickiej jest miejscem wielu imprez i wydarzeń, jest wizytówką
Naszej Gminy pod kątem turystycznym oraz sportowym. Zimą coraz więcej osób korzysta z
tras do narciarstwa biegowego, a brak swobodnego dojazdu im to uniemożliwi.

Bardzo proszę o pozytywne rozpatrzenie mojego wniosku.

Z poważaniem,
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